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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
STYRELSEMÖTE  

Datum: 2022-04-11 

Plats: Bodavallen 

Närvarande: Lasse, Bobby, Tomas, Niklas och Mia. Magnus via telefon. 

Pernilla förhinder. 

1. Mötets öppnande 

2. Valberedningen informerar 

Johan och Samuel ger en rapport av sitt arbete med rekrytering till styrelse. 

De har en lista med cirka 15 namn som de går igenom. Det är 3-4 personer i sittande styrelse som 
tackat nej eller är tveksamma till ett år till. Det betyder att det behöver rekryteras minst lika många 
och det är två som sagt att de är intresserade av dem som de ringt. 

Styrelsen och valberedningen går igenom ytterligare namn som skulle kunna kontaktas för att se om 
ett intresse finns. Det diskuteras även att ge förslag på arbetsgrupper som skulle kunna vara ett 
alternativ för att underlätta styrelsens uppdrag och attrahera fler att vara med och bidra till att driva 
föreningen framåt. 

Mötet beslutar att vi går ut med en gemensam skrivelse (styrelse och valberedning) och efterlyser 
fler som vill engagera sig i styrelse och arbetsgrupper. 

Föregående möte 

3. Föregående protokoll 

De sista träningsavgifterna är fakturerade. 

Fakturering av sponsorer, redovisas under punkten marknad 

Ekonom redovisas under punkten ekonomi. 

4. Ekonomi 

Vi går igenom de fakturor som kvarstår samt intäkter som förväntas in på kontot. 

Magnus har kontakt med Anita angående återbetalning av hyreskostnader. 

5. Inköp 

Inget att rapportera 

6. Marknad 

Magnus redogör för de intäkter som föreningen kan förvänta sig att få in från partners. 

Magnus skickar över lista med vilka som kan faktureras och faktureringsunderlag till styrelsen. Bobby 
kommer att hjälpa till i att fakturera de som är klara. Utifrån Magnus redovisning framgår att vissa 
partners kommer att kunna betala förs efter innevarande räkenskapsår. 

7. Senior A och B 

Fortsatt arbete med truppen pågår. 

8. Ungdom 

Här ser styrelsen att till nästa år behövs rekrytering av en stark ungdomsansvarig. 
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Styrelsen anser att det behöver göras mer för att skörda från de insatser som är gjorda på 
ungdomssidan i samarbeten med kommunen och RF SISU. 

9. Stadgar 

Vi går igenom det förslag som Tomas arbetat fram och tittar på om det är något mer som behöver 
ändras i stadgarna. Stadgarna ska vara uppdaterade till årsmötet. 

Årsmötet är satt till den 29 maj klockan 15.00 

Lasse Wennerholm har tackat ja till att vara ordförande för mötet. 

Lasse Ringkvist bokar Lönnen för möteslokal. 

Vad ska göras inför mötet. 

- Verksamhetsberättelse  

- Verksamhetsplan 

- Uppdatering av stadgar 

- Bokslut  

- Kallelse med inbjudan till årsmötet 

10. Övrigt 

Tomas redogör för den förstudie som han påbörjat kring hallbygge. 

11. Nästa möte 

2 maj klockan 18:00 på Bodavallen. 

12. mötet avslutas 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Maria Caarp  Lars Ringkvist                  justerare 

 


